
Vedlegg til punkt 8 i protokollen, med vedtatte endringer 

SAK 8.1 – ARRANGEMENTET KM - HELG 2026  

Styret fremmer slikt forslag:  
Kretsmesterskapene (ikke singel, miks og lag) arrangeres over 2 dager med 
overnatting.  
Hver spiller mottar et tilskudd på kr 500,- fra kretsen i deltagerstøtte.  
Spillerne må være medlem pr 1. januar dette året. 
Støtten gis kun til spillere som er påmeldt inne den tidlige satte fristen.    
Klubbene anmodes om å yte tilsvarende tilskudd til deltagere som er 
hovedmedlem i klubben.     
            
Begrunnelse: Etter stadig redusert deltagelse i kretsens turneringer ble det arrangert 
samlet KM for Åpen kl A, Åpen Kl. B, Damer og Veteraner i 2024 og 2025. 
Tilbakemeldingen fra spillerne er ganske entydige positive og at slik opplegg bør 
kretsen fortsette med. Meget vellykket i år også. 

SAK 8.2 - FORSLAG TIL KONTINGENTSATSER FOR 2026 

Styret fremmer slikt forslag: 
Kontingenten for kretsens medlemmer, for 2026, beholdes uendret. 
Klubbkontingenten beholdes også uendret. 
 
Type kontingent 2026 2025 2024 2023 2022 

Klubb 200 200 200 200 200 

Standard medlem 100 100 50 50 50 

Junior medlem 0 0 0 0 0 

Begrunnelse: Kretsens økonomi er god, selv etter et underskudd i 2024. 
Arrangementet av KM helga i 2024 var hovedårsaken til underskuddet i 2024.  

SAK 8.4 – KM LAG- FORSLAG TIL ENDRING AV GJENNOMFØRING 

Styret fremmer slikt forslag:   
Kretsmesterskapet for lag gjennomføres som turnering for klubbene. Klubbene 
stiller med spillere som er medlemmer pr 1.1. samme år. Hvert lag kan bestå av 
inntil 6 spillere. Klubbene kan stille med så mange lag de ønsker. I 
utgangspunktet vil førstelaget til alle klubbene stille i pulje A, mens øvrige lag 
stiller i pulje B. Pulje A vil bli justert til 8 lag påfølgende år, med opp og nedrykk 
til lavere klasser. Ved påmelding av færre enn 8 lag vil pulje A fylles opp med 
lag 2 fra andre klubber. Arrangementet vil foregå over en lørdag/søndag evt. 2 
dager ved stor deltagelse. 
 

Begrunnelse: Kretsens ønsker å stimulere til økt deltagelsen i KM lag og prøver på 
denne måten å øke interessen for deltagelsen hos den enkelte klubb. Styret tror at 
måten lagene har blitt sammensatt de senere årene har gjort turneringen lite 
interessant for den gjennomsnittlige bridgespilleren. 

 


